
Jsem Makéta Applová a druhým rokem studuji na Katedře botaniky 

doktorát a mým tématem je květní ekonomické spektrum (Floral 

economic spectrum) a jeho vztah k listovým traitům. Kromě 

botanické Vily se hodně vyskytuju v třeboňském Botanickém ústavu, 

kde mám svůj větší úvazek. 

Ráda maluju, zahradničím, čtu Respekt a zajímám se o politiku. 

V senátu bych ráda prosazovala co největší podporu pro ženy a 

matky ve vědě. 


